
     Protokół  
 
z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 30 grudnia 2022 roku w siedzibie Muzeum 
Konstantego Laszczki  . 
 
Do pkt.1.W sesji udział wzięło  15 radnych  .  Lista obecności na piśmie w załączeniu .Obrady trwały od 
godz.9.oo do godz.12 30 . 
Ponadto  w sesji udział wzięli : Wójt Gminy Dobre,  Skarbnik Wójta Gminy, sołtysi z terenu gminy 
Dobre . 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , który powitał 
wszystkich zebranych, poinformował ,że w sesji udział bierze 15 radnych co stanowi 100  % 
ustawowego składu Rady, w związku z tym sesja władna jest do podejmowania uchwał. 
Następnie przedstawił porządek obrad. Na piśmie w załączeniu . 

 
Wójt Gminy – chciałbym wprowadzić zmiany do porządku : 
pkt 12 jako 4a 
pkt 13 jako 4b 
pkt 14 jako 4c 
pkt 15 jako 4d 
Uzasadniam to tym ,że mamy koniec roku budżetowego ,banki pracują krócej, o godz.10 będzie 
przerwa dla wypłaty diet . Bank dokonuje przelewów do godziny 12. 
Jeżeli chodzi o punkt 7  i 8 chciałbym te punkty z posiedzenia rady zdjąć . Na ostatniej Komisji było 
dużo kontrowersji co do Statutu Muzeum. Jeszcze raz prześlemy projekt statutu do Ministerstwa po 
wniesieniu uwag z komisji. 
Jeżeli mamy wątpliwości naniesiemy poprawki. 
W punkcie 6a chcę wnieść  projekt uchwały w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy 
Dobre w sprawie nadania statusu miasta dla miejscowości Dobre . 
Radny K.Laskowski – my chcielibyśmy złożyć  uwagi do porządku . Tydzień temu składaliśmy projekt 
uchwały dot. odwołania przewodniczącego rady gminy, a drugi w sprawie powołania 
przewodniczącego rady gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie  wniosek  Wójta Gminy o przesunięcie punktów 
w porządku obrad. 
Radni w glosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli  powyższy wniosek. 
 
Następnie radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli i wniosek Wójta Gminy o wykreślenie z 
porządku obrad punktu 7 i 8. 
 
W kolejnym jawnym glosowaniu radni przyjęli wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku 
obrad punktu 6a  8 głosami za przy 7 głosach przeciwnych. 
 
Przew.Rady Gminy – Panie Laskowski jest to wniosek , przewodniczącego rady powołuje i odwołuje 
rada .Powinien być projekt uchwały. Nie powiedział Pan , w którym to będzie punkcie. 
Radny K.Laskowski – w punkcie 5 a i 5 b. Proszę  tu są projekty uchwał. 
Przew.Rady Gminy -  na jakiej podstawie jest ta uchwała. Jaki regulamin głosowania ? 
Radca prawny – oprócz tych uchwal powinien być wniosek od Rady Gminy . 
Przew.Rady Gminy – wniosek jest do Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radca prawny sprawdził projekty uchwał złożone przez radnego K.Laskowskiego. 
Radca prawny - jedna uchwała jest poprawna , w drugiej trzeba nanieść poprawkę. 
Wniosek jest nieprecyzyjny .Przewodniczący Rady Gminy zwołuje sesję i ją prowadzi , na tym jest 
koniec kompetencji. Na sesji zwykłej wniosek powinien być skierowany do Rady Gminy. 
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Radny K.Laskowski -na ewentualną informację czy telefon mieliście Państwo tydzień. Wniosek został 
złożony po komisji dlatego ,żeby nie zdominować dyskusji nad budżetem. Mieliście telefony ,można 
było zadzwonić .Pan Przewodniczący ustala porządek, Wójt ustnie składa wnioski i Przewodniczący 
wprowadza je. Jeżeli dzisiaj z powodów  obstrukcyjnych nie zostanie wniosek  poddany pod 
glosowanie zrobimy to w lutym. 
Przew. Rady Gminy – róbcie zgodnie ze statutem , je nie jestem przywiązany do krzesła. 
Wniosek jest do mnie ,nie przyjmuję tego wniosku. 
Radna D.Wielechowska – wniosek konsultowaliśmy z radca prawnym .Wszystkie wnioski składane są 
do Przewodniczącego Rady . Na jakiej zasadzie ten tytuł miał być do rady Gminy ?.Wniosek jest 
poprawny . 
Radca prawny – art.19 ustawy o samorządzie gminnym mówi o zadaniach przewodniczącego rady. 
Radna D.Wielechowska – to jest wniosek do przegłosowania . 
Wójt Gminy – to jest niedopuszczalny schemat . Jak pan zostanie Wójtem tez będzie Pan tak 
pracował? To nie jest przedszkole , to nie są podchody harcerzyków , tak nie będzie . Proszę nie 
zarzucać z góry ,że my nie chcemy czegoś wprowadzić . Działacie po omacku , bądźmy patriotami 
lokalnymi . 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie pkt 5a odwołanie 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni w głosowaniu jawnym nie przyjęli wniosku . Za wnioskiem głosowało 7 radnych, przeciw 8 
radnych . 
Przew.Rady Gminy – w związku z wynikiem głosowania nie wprowadzam  do głosowania drugiej 
uchwały . 
 
Radni w glosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad. 
 
Do pkt.2.Informacja o pismach , które wpłynęły do Rady Gminy. 
 
1/pismo niepublicznego przedszkola „Promyk” w Dobrem w sprawie audytu i kontroli . 
Odczytano radnym propozycję odpowiedzi na to pismo , radni nie wnieśli uwag. 
2/pismo niepublicznego przedszkola „Promyk”  w Dobrem   w sprawie braku aktualizacji  dotacji dla 
przedszkola. 
Odczytano radnym propozycję odpowiedzi na powyższe pismo, radni uwag nie wnieśli . 
3/pismo ,do wiadomości dla Rady Gminy, mieszkanki m.Dobre  w sprawie  zniszczenia ogrodzenia . 
 
Przew.Rady Gminy zaproponował, aby pismo przekazać do Wójta Gminy , uwag do propozycji nie 
wniesiono. 
 
Do pkt.3. Rozpatrzenie wniosków stałych Komisji Rady Gminy  z ostatnio odbytych posiedzeń. 
 
Wniosek Komisji BOR z dnia 22 grudnia w sprawie podwyższenia miesięcznej diety dla 
Przewodniczącego Rady Gminy na kwotę 2 tysiące złotych . 
 
Przew.Rady Gminy- wniosek o podwyższenie diety wpłynął z inicjatywy Pana Wójta .Na Komisji BOR 
padły cztery wnioski :od P. Poławskiego 1824,00 zł , od Pana Wierzby 2000,00 zł, od Pana 
Laskowskiego 1500,00 zł i mój wniosek 1200,00 zł. 
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I tutaj zapaliła mi się lampka , co się stało później, był opłatek , kolęda ,życzenia , a za godzinę 
wniosek o odwołanie Przewodniczącego Rady . Panie Laskowski , Pan sobie zażartował ze mnie .Wy 
mieliście wszystko zaplanowane. 
Składam wniosek o odrzucenie tego wniosku na kwotę dwa tysiące złotych ,żeby grupa radnych nie 
żartowała sobie ze mnie. 
Radny K.Laskowski – kto by nie był Przewodniczącym Rady to zasługuje na podwyżkę, ja uważam ,że 
zasługuje na 1500,00 złotych przynajmniej .Ja mam uwagi do pracy Przewodniczącego Rady  Gminy, 
nie chodziło mi o Pana dietę , chodziło mi o prowadzenie  obrad, o obstrukcję, o obrażanie radnych, 
o ośmieszanie . Ja będę wnioskował o dietę 1500,00 złotych . Ja mówię o godnym prowadzeniu ,żeby 
Pan wreszcie przestał obrażać radnych. 
Przew.Rady Gminy - mi się lampka zapaliła  ,że  to Pan ma być Przewodniczącym Rady   , dajecie 
najpierw podwyżkę , a potem odwołujecie . 
Radny Sł.Wierzba – ja powiem jak tu faktycznie było bo tutaj padły różne słowa, pierwszy wniosek  
był Pana Wójta ,żeby podwyższyć Przewodniczącemu Rady dietę, pan Wójt nie złożył żadnej 
propozycji  , pierwsza propozycja była pana radnego Michała  Poławskiego , przepraszam Pana 
Krzysztofa Laskowskiego 1500,00 zł. 
Przew.Rady Gminy – Pan kłamie. 
Radny Sł.Wierzba – proszę nie zarzucać mi kłamstwa , może ewentualnie mijam się z prawdą. 
Panie Przewodniczący bardzo proszę ,aby pan mi nie przerywał tak jak zawsze Pan to robi . 
Druga propozycja była Pana radnego  Poławskiego  100 %  obecnej diety czyli 912 złotych jest obecnie 
i miała to być dieta 1 824,00 złotych  , ja złożyłem propozycję trzecia ,żeby to wyrównać na  
 2000,00 zł raptem jest to 176 złotych różnicy ,ale żeby było po prostu równo . 
Następna propozycja była właśnie Pana Przewodniczącego dlatego ,że jest za wysoka stawka , 
1200,00 zł.  1200 złotych Pan złożył  propozycję dla siebie . 
PrzewRady Gminy – była jeszcze trzecia. 
Radny Sł.Wierzba – mówiłem ,że Pana Laskowskiego , a czy była trzecia czy czwarta  to nie jest aż tak 
bardzo aktualne . Pana w każdym razie była ostatnia .Na co pani Skarbnik odpowiedziała ,że jest 
przygotowana w budżecie na przyszły rok na 2000,00 złotych diety dla Przewodniczącego Rady. Tak 
było Pani Skarbnik ? Że w budżecie  są pieniądze. 
Skarbnik Gminy – ja powiedziałam, że znajdę środki w budżecie. 
Radny Sl.Wierzba – tak, że znajdzie pani , w każdym razie  wyraziła pani zgodę  na 2 000,00. Tak to się 
odbyło , odbyły się głosowania po kolei , najwięcej głosów było za 2000,00 i taka właśnie propozycja 
została przegłosowana najwyższą ilością głosów. Natomiast powiem tak ,  to się działo na koniec 
komisji , a zaraz po komisji został złożony wniosek czyli ,że wniosek nie był napisany na komputerze w 
ciągu sekundy .Wniosek  został złożony zaraz po komisji BOR-u , ale my jako składający ,podpisujący 
się pod tym wnioskiem nie mogliśmy wiedzieć, że Pan Wójt wystąpi z propozycją podwyżki dla 
Przewodniczącego Rady i to jest prawda cała  . 
Przewodniczący Rady Gminy - Trzeba było wniosek o podwyżkę odrzucić  i wszystko  byłoby okej. 
Radny K.Laskowski – co w tej chwili jest ważniejsze , uchwalenie budżetu czy Pana dieta . Pan nie 
chce ,ale jak będzie to Pan weźmie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podwyższenia diet na kwotę 
2000,00 złotych . 
Radni w głosowaniu jawnym nie przyjęli wniosku . 
Za wnioskiem głosował 1 radny ,przeciw 9 radnych, wstrzymało się od głosu 5 radnych. 
 
Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami i realizacji uchwał. 
 
Wójt Gminy – 1/od ostatniej sesji przyjąłem 32 osoby , 
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2/uchwały są w trakcie realizacji , 
3/w dniu 28 listopada brałem udział w spotkaniu w Sulejówku, 
3/w dniu 5 grudnia odbyło się spotkanie ze skarbnikiem OSP Solki , przekazałem materiały   
Do przebudowy garażu  bo zakupiony samochód jest za wysoki, 
4/w dniu 5 grudnia odbyło się spotkanie wyborcze Zarządu Spółki Wodnej, 
5/ w dniu 6 grudnia brałem udział w pasowaniu na przedszkolaka w Radosnym Przedszkolu, 
6/w dniu 6 grudnia odbyło się uroczyste odpalenie choinki, 
7/w dniu 8 grudnia brałem udział  w forum organizacji sportowych w Mrozach, 
8/ w dniu 12 grudnia brałem udział w spotkaniu dot. klastra energetycznego,  
9/w dniu 17 grudnia brałem udział w spotkaniu z KGW w Dorem i KGW w Czarnogłowiu oraz BEA 
MED , były to spotkania opłatkowe , 
10/ w dniu 18 grudnia odbył się kiermasz świąteczny, 
11/w dniu 19 grudnia wspólnie z GOPS-em rozwoziłem paczki świąteczne dla mieszkańców , to był 
dar od pracowników Urzędu Gminy,   
12/w dniu 20 grudnia brałem udział  w spotkaniu opłatkowym w Państwowej Straży Pożarnej w 
Mińsku Mazowieckim, 
13/w dnu 21 grudnia odbyło się spotkanie opłatkowe z pracownikami Urzędu Gminy, 
14/ w dniu 22 grudnia odbyło się posiedzenie Komisji BOR, 
15/Zrealizowano zadanie „ Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Poręby Nowe”. 
Zadanie wykonano w ramach Rządowego Funduszu POLSKI ŁAD Program Inwestycji Strategicznych. 
16/Trwają prace projektowe dla zadania „Projektowanie instalacji sanitarnej z przyłączami w 
miejscowości Wólka Kokosia. 
17/Trwa procedura przetargowa na wykonanie zadania „Termomodernizacja budynków użyteczności 
publicznej na terenie Gminy Dobre” – w miejscowości Brzozowica gm. Dobre. Otwarcie ofert 
planowane jest na 4 stycznia 2023r .  
18/Została zawarta umowa na wykonanie zadania Wykonanie nakładki bitumicznej w 
miejscowościach Rudzienko i Poręby Stare Gmina Dobre z firmą Szpańscy Jerzy, Jacek, Dawid  
„Czystość” Spółka Jawna, ul. Sławkowska 22, 05-200 Wołomin  na kwotę 473 480,43zł. Termin 
realizacji zadania 15 marca 2023r. 
19/Została zawarta umowa na wykonanie zadania Dostawa artykułów żywnościowych do stołówki 
szkolnej, stołówki  przedszkolnej i  stołówki  żłobka w Dobrem -  różne produkty spożywcze, wędliny, 
drób, produkty mleczarskie, owoce, warzywa i podobne produkty z firmą TOPAZ, Zbigniew Paczóski, 
ul. Kolejowa 8, 08-300 Sokołów Podlaski na kwotę 392 735,50zł. Termin realizacji dostawy 
31.12.2023r. 
20/ Od 16 stycznia do 27 stycznie 2023 będziemy przyjmować wnioski na odbiór eternitu na rok 
2023. Kompletne wnioski wraz z załącznikami złożone w roku 2023 będą rozpatrywane według 
kolejności złożenia do czasu wyczerpania się środków finansowych. Wójt Gminy zastrzega możliwość 
unieważnienia procedury w przypadku nie otrzymania przez gminę dotacji z WFOSIGW. 
W 2022 roku zrealizowano zadanie budowa drogi , której nadano nazwę ulicy Jana Zycha, dla jej 
realizacji odbyłem wiele spotkań . Moim celem jest ,żeby budować te drogi . Wykonano dużo zadań  z 
funduszu sołeckiego. W Muzeum odbywają się sesje Rady Gminy ,ale chyba nikogo tym nie 
obraziłem, że się tutaj spotykamy. 
Zakupiono sprężarkę  dla potrzeb OSP, dofinansowano zakup samochodu w Solkach  , wybudowano 
garaż w Ryni  dofinansowaniem, rozpoczęto rozbudowę garażu w Porębach Nowych , dziękuję Pani 
Prezes WIENERBERGER i Panu Romanowi za wsparcie, wykonano elewację garażu OSP w Rudzienku, 
dobudowano oświetlenie uliczne w Dobrem i Makówcu Dużym, rozbudowano świetlicę w Rakówcu, 
trwa postępowanie przetargowe na świetlicę w Brzozowicy , a także w Wólce Kokosiej gdzie 
zakupiono działkę  i projekt na budowę świetlicy, w ramach programu Polski Ład   otrzymaliśmy 
dotację na budowę kanalizacji w Porębach Nowych oraz na rozbudowę Urzędu Gminy  gdzie będzie 
ogłoszony przetarg , funkcjonuje Radosne Przedszkole , w którym utworzyliśmy 20 miejsc. 
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Otrzymaliśmy dotację na realizację zadania w ramach programu Polska Cyfrowa -wymieniono sprzęt 
komputerowy i oprogramowanie , zakupiono samochód ciężarowy z pługiem, nawoziliśmy ziemię w 
miejsca zadolone. 
Nie udało nam się zrealizować budowy chodnika w Wólce Czarnogłowskiej i Rakówcu gdyż musimy 
mieć zgodę Zarządu Dróg Powiatowych. 
Nie zrealizowałem drogi w Jaczewku bo Pan radny nie złożył oświadczenia i wszystko jest zawieszone. 
Podziękowania  kieruję do pracowników Urzędu gminy szczególnie do działu inwestycji, do Pana 
Chmielewskiego . 
Dziękuję GOPS-owi za zaangażowanie  przy pomocy dla Ukrainy oraz przy gigantycznej pracy przy 
dodatkach węglowych . Działalność podjęła Gminna Spółka Wodna . Całkiem dobrze ma się gminny 
klub sportowy , jest w klasie A.  
W 2022 roku gmina Dobre pozyskała kwotę 33 670 000,00 złotych na działalność gminy . 
 
Do pkt.4a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobre  
   na lata 2022-2030. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała Nr XXXII/334/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.4b. Podjęcie uchwały zmian w budżecie gminy Dobre na 2022 rok. 

 
Skarbnik Gminy – w dniu wczorajszym wprowadziłam jeszcze dotacje do budżetu oraz dokonałam 
zmian między działami i rozdziałami. 
Radny K.Laskowski – czy ta zmiana będzie wymagała osobnej opinii RIO ? 
Skarbnik Gminy – ta zmiana nie wymaga opinii. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , dwie osoby nie brały udziału w 
głosowaniu . 
Uchwała Nr XXXII/335/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.4c Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre  
   na lata 2023 – 2032. 
 
Radni w glosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za przy 3 glosach wstrzymujących się . 
Uchwała Nr XXXII/336/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.4d. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Dobre na 2023 rok . 
 
Radna H.Wadas – wile się mówi o konsultacjach  nad miastem, co widzimy w budżecie na 2023 rok. 
Nie ma pieniędzy na podstawowe rzeczy .Przeznaczamy kwotę 85 tysięcy złotych  na utrzymanie 
parku w Dobrem. Gdyby nas było stać to owszem ,ale mamy chwilami nieczynny plac zabaw przy 
szkole, na to po raz kolejny nie ma pieniędzy .Może mam nie te okulary na oczach , może mi coś 
przesłoniło ,gdzie są pieniądze na to w budżecie? Nikt z nami wcześniej nie konsultował budowy   
 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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nowego przedszkola . Czy na ten moment nowe przedszkole jest nam potrzebne ,czy nie wystarczają 
obecne przedszkola? Czy w obliczu gdy stoimy być może  przed recesją stać jest nas na to ? 
Zawsze głosowałam za budżetem ,ale czy w obliczu kryzysu  stać nas na nowe przedszkole ? 
Wymieniono ławki w parku ,  a stare spróchniałe są przy boisku  w Mlęcinie. 
Radny K.Laskowski – ja chciałem zdjąć 100 tys. zł z dokumentacji na przedszkole    i 50 tys. zł 
przeznaczyć na doposażenie placu zabaw dla przedszkolaków w Dobrem i 50 tys. zł na plac zabaw w 
Mlęcinie  .Jeśli to nie wymaga opinii RIO to proszę to dzisiaj  , a jeżeli wymaga opinii to wystąpić o 
opinię.  
Radna D.Wielechowska – takie placówki w gminie są potrzebne ,ale  na dokumentacje rozbudowy UG 
tez przeznaczono 100 tysięcy , teraz też 100 tysięcy   na dokumentację na przedszkole .Nie 
przedstawiono nam tych planów, w momencie gdy Dobre  będzie się poszerzało  to ta inwestycja  być 
może  będzie potrzebna ,ale na tę chwilę nie. 
Radny W.Bogucki- na jaką kwotę dofinansowaliśmy prywatne przedszkole ? 
Wójt Gminy – nie było  tyle kontrowersji  na komisji budżetu co dzisiaj, była o tym mowa na komisji 
nikt nie podjął tematu  tylko dopiero teraz jak jest forum. Obecnie mówi się o dużych środkach na 
tego typu inwestycje . Musimy mieć projekt . Rozbudowujemy obecnie garaż w Porębach Nowych, 
ubiegaliśmy się o dotację z Urzędu Marszałkowskiego , pierwsze pytanie czy mamy projekt . 
Ja spotykam się z mieszkańcami , wychodzę naprzeciw potrzebom młodych małżeństw. 
Przenosząc przedszkole do szkoły miałem na myśli dobro dzieci . Będę prosił Radę  ,aby te 100 tysięcy 
zostało w budżecie na projekt .Przyjdzie moment, że będą możliwości finansowe. 
W mojej ocenie istnieje potrzeba ,aby park  w Dobrem doprowadzić do kultury , przyjeżdżają do nas 
goście  . 
Ławki nie są spróchniałe, a Pani dyrektor nie musiała ich brać . 
W parku należało wymienić ławki , kosze na śmieci . 
Na place zabaw ja mam w budżecie środki, zapomnieliście o Dropiu ,tam też nawierzchnia wymaga 
wymiany. RIO nie miała uwag  tzn.,że widzą postęp. 
Ci co przyjeżdżają do nas widza zmiany , zróbmy i ten rynek , to musi być zadbane miejsce . 
Oszczędzam na wszystkim  , przywiązuję wagę do wszystkiego . Proszę o nie zdejmowanie tych stu 
tysięcy . 
Radna H.Wadas  -chciałabym zgłosić sprostowanie ,że radni nie  widzą potrzeby  w Dropiu. Na ten 
moment plac zabaw w Dropiu jest w najlepszym stanie . W Mlęcinie jest najgorzej. 
Wójt Gminy – place zabaw są w nadwyżce budżetowej , place będą remontowane. 
Skarbnik Gminy – środki na place zabaw  są w budżecie na 2023 rok , jest to kwota 100 tysięcy złotych 
na remonty w Dobrem i w Mlęcinie . 
Radny K.Laskowski – nie byłoby dyskusji gdybyśmy wiedzieli o   tym tydzień temu . 
Mam tu wyrok prawomocny na kwotę 21 tysięcy złotych dla „Promyka” i wyrok nieprawomocny na 
kwotę 136 228,06 zł dla „Promyka”. Ja rozmawiałem z panią dyrektor „Promyka” i to co planuje 
zrobić to my pójdziemy z torbami . 
Przew.Rady Gminy – o czym pan mówi ? 
Wójt Gminy - to jest stek kłamstw. W 2011 roku pański kolega doprowadził do tego . 
My po kontroli wyciągnęliśmy 200 tysięcy złotych od przedszkola „Promyk”. 
Pan tu przyszedł podburzyć lud .Trzeba czytać uchwały , proszę przychodzić do Urzędu Gminy . 
Przew.Rady Gminy – to jest debata nad projektem budżetu . Na komisji nie było dyskusji . Na komisji 
Wójt mówił o tych dwóch boiskach , ale ze względu na warunki nie było możliwości realizacji zadań , 
będą wykonane w 2023 roku . 
W przyszłym roku będą przesunięcia w budżecie . Po co są te komisje?  
Radna D.Wielechowska – to nie jest tak ,że radni maja potrzebę wypowiadania się na sesjach . Radni 
o planach dowiedzieli się  dopiero 7 dni temu .Inwestycja rozbudowy Urzędu Gminy hamuje inne 
inwestycje . 
Radny Laskowski rozpoczął  dyskusję bo wyrok sądu mówi inaczej niż informuje Wójt . 
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Radny K.Laskowski – ja nie będę przepraszał w imieniu swojego kolegi  . 
Przew.Rady Gminy – nie mówi Pan do rzeczy . 
Radny K.Laskowski – ja wyrażam ubolewanie ,że byłem radnym z komitetu pana Radzio . 
Wójt to jest osoba prawna , a nie kolega . Ja jako radny nie zgadzam się na prowadzenie wojenek 
z prywatnym przedszkolem. 
Przew.Rady Gminy – gdzie Pan był kiedy gmina straciła dwa miliony złotych dotacji na kanalizację ? 
Ten wniosek dot.100 tysięcy złotych  to Pan Wójt powiedział  i Pani Skarbnik  ,że te pieniądze na place 
zabaw są. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2023 rok 10 głosami za 
przy 4 przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się. 

 
Uchwała Nr XXXII/337/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Wójt Gminy podziękował za przyjęci budżetu. 
 
Do pkt.5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1km przewozu dzieci niepełnosprawnych 
do  szkół i placówek edukacyjnych ,obowiązującej na terenie Gminy Dobre. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę  14 głosami za , podczas głosowania 1 radny nieobecny. 
 Uchwała Nr XXXII/338/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy Dobre do Klastra    
   Energii Powiatu  Mińskiego . 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , 2 radnych nie brało udziału w 
głosowaniu . 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę  14 głosami za , podczas głosowania 1 radny nieobecny. 
 Uchwała Nr XXXII/340/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.6a. Podjęcie uchwały w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Dobre  
w sprawie nadania statusu miasta dla miejscowości Dobre . 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 8 głosami za przy 6 głosach przeciwnych , 1 radny nie 
brał udziału w głosowaniu . 
Uchwała Nr XXXII/339/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.9. Podjęcie uchwały w sprawie „Studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania  
   przestrzennego Gminy Dobre „ 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nie brał działu w głosowaniu. 
Uchwała Nr XXXII/341/22  na piśmie w załączeniu . 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy    Dobre 
na 2023 rok. 
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXII/342/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Dobre na  2023 rok.
  
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXII/343/22  na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.16. Przyjęcie protokółu z  sesji z dnia 23 września 2022 roku oraz 25 listopada 2022 roku. 
 
Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęli protokół z sesji z dnia 23 września 2022 roku. 
 
Do protokółu z dnia 25 listopada nie wniesiono uwag ,w związku z tym  protokół uważa się   za 
przyjęty. 
 
Do pkt.17.Wolne wnioski . 
 
Radny K.Laskowski – Panie Wójcie czy jest możliwość przywrócenia dostępu do wody , która została 
odcięta w Duchowie ? Chodzi o to ,że to jest starsza osoba , z dochodami nie jest najlepiej , może 
GOPS otoczyłby tą Panią opieką ? 
Jaka to jest kwota zaległości ? Może rozłożyć na raty . 
Radny K.Wichrowski -  proszę o uwzględnienie przy garażu w Sołkach , aby przy okazji załatać dziury. 
Radny Sł.Wierzba – na Komisji BOR-u zwracałem się z prośbą  o zwiększenie ciśnienia wody w 
miejscowości Jaczewek . Nic się nie zmieniło. 
Wójt Gminy – jeśli chodzi o przyłącza . Były przestawione rozwiązania ,ale ta Pani tego nie akceptuje. 
Właścicielem nieruchomości jest córka tej Pani i powiedziała ,że nie będzie płaciła .Rozmawialiśmy z 
synami ,ale nie ma odzewu .  
Łatanie drogi w Sołkach , tym tematem zainteresuje się dział inwestycji. 
Ciśnienie wody w Jaczewku , sygnalizowałem konserwatorom . 
Na komisji  nazwano, że mam brudne uszy , kilka sesji temu Pan Przewodniczącego Rady nazwano 
wazeliniarzem .Panie radny ja mam córkę starszą od Pana ,więcej szacunku  
Radny K.Wichrowski – faktycznie miała miejsce taka sytuacja  .Jestem typem człowieka , który potrafi 
przyznać się do błędu . Ja Pana Wójta przeprosiłem zaraz po komisji . 
Wójt Gminy – ale żądam publicznych przeprosin , w przeciwnym razie podejmę kroki prawne. 
Radny K.Wichrowski – ja to uczyniłem i przepraszam jeszcze raz  . Mam prośbę  na przyszłość , aby na 
moje konkretne pytania były konkretne odpowiedzi . 
Ja  z Panem Waldemarem wyjaśniałem sytuację , przepraszam jeszcze raz . 
Dziękuję  wszystkim  i życzę Państwu , Panu Wójtowi , Pani Ani, Pani Skarbnik, mecenasowi  
wszystkiego dobrego. 
 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Wójt Gminy – retoryka dyskusji na Komisji BOR taka była , a nie inna . Przeprosiny przyjmuję , 
szanujmy się nawzajem . 
Kończy się rok 2022 , w 2023 rok wchodzimy z planami . Rok 2023 będzie trudnym rokiem , ja jednak 
nie poddaję się . Nie wstydzę się nikomu spojrzeć w oczy , nikogo nie okłamałem , nikomu nic nie 
obiecywałem  . 
Nie może tak być ,że odpowiadam  za grzechy 2011 roku . Zarządziłem kontrolę , do budżetu 
wpłynęło 200 tysięcy złotych . 
Uchwała dotycząca konsultacji  to gigantyczna robota ,ale to jest szansa na rozwój gminy . Warto 
zawalczyć o te dobra . 
 
Skarbnik Gminy – dotacja dla przedszkola ”Promyk” wyniosła ponad 800 tysięcy złotych . 
Radny K.Laskowski – dzisiaj zostaliśmy nazwani harcerzykami . Na ostatniej sesji podważono moje 
kompetencje jako historyka , tytuł  nadany przez  KUL , być może sprzeniewierzyłem tytuł. 
Nie byłoby sytuacji  z Panem Wichrowskim dyby Pan Wójt odpowiadał na pytania . 
 
Jednym można więcej :obrażać ,krytykować , wdeptywać w ziemię . 
Połowy rzeczy by tutaj nie było gdyby była dyscyplina . 
Przew.Rady Gminy – wniosek , który wpłynął do mnie , nie będę się do tego odnosił  .Nie chcę tutaj  
wyciągać jak mnie traktowano za Wójta Radzio .Nazwano mnie ryczącą krową  i co pan zrobił ? 
Ja wiele rzeczy zapomniałem ,ale Pan cały czas mi o tym przypomina . 
 
Do pkt.18. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji . 
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Anna Kalinowska  
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